
Besluitenlijst Commissie Algemene Zaken
Datum 13-01-2020
Tijd 22:15 – 23:25 
Locatie Raadszaal
Voorzitter R. van der Woude
Griffier L. Roest-Jonkers
Aanwezigen Commissieleden:

J. Abma (CDA), J. Blank (PvdA), H. Rinkes (CDA), K.P. Derks (CU), A. 
Eijer (FNP), A. Hartsuiker (HL), R. van der Honing (GL), J. van der Veen 
(SP), T. van der Ven (GBH), E. de Swart (FNP), W. Ottens (PvdA), O. De 
Vries (D66), R. Tromp (VVD), T.A. Waterlander (VVD)
Portefeuillehouders:
T. van der Zwan, H. Broekhuizen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst 2 december 2019
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Mededelingen
Er zijn geen mededelingen.

5 Geagendeerde ingekomen stukken:
Brief Plaatselijk Belang Akkrum-Nes, mede namens Plaatselijk Belang 
Oranjewoud en Plaatselijk Belang Jubbega/Hoornsterzwaag
met een verzoek om voor dorpen en wijken die een dorpsvisie willen 
maken, het komend voorjaar in de perspectiefnota structureel middelen vrij 
te maken voor dergelijke activiteiten en dit in de begroting van 2021 op te 
nemen.

Mevrouw Schaap geeft namens Plaatselijk Belang Akkrum een toelichting op 
de brief en beantwoordt vragen van commissieleden. Afgesproken wordt dat 
de brief in handen gesteld wordt van het college om mee te nemen in het 
voorstel bij de Perspectiefnota.

Rondvraag:
De heer Hartsuiker (HL) vraagt wat er gedaan wordt tegen inbraken en 
vernielingen aan particuliere eigendommen, waarmee inwoners van 
Heerenveen in verschillende wijken en dorpen geconfronteerd worden. 
Burgemeester Van der Zwan geeft aan dat er zowel preventief als in 
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opsporing aan gewerkt wordt door politie, gemeente, inwoners. Dit geldt 
ook voor vernielingen door jongeren.

De heer De Swart (FNP) vraagt hoe het college aankijkt tegen een 
eventueel vuurwerkverbod, zowel landelijk als lokaal. Burgemeester Van der 
Zwan antwoordt dat het de voorkeur van het college heeft om het landelijke 
beleid af te wachten, ook omdat een lokaal vuurwerkverbod proportioneel 
moet zijn en helder geformuleerd moet worden vanuit juridisch oogpunt. Op 
een aanvullende vraag van de heer Eijer (FNP) hoe omgegaan wordt met 
illegaal carbidschieten antwoordt burgemeester Van der Zwan dat dit in 
beginsel gehandhaafd moet worden.
Afgesproken wordt dat de landelijke ontwikkelingen afgewacht worden 
voor het voeren van een discussie over een eventueel vuurwerkverbod.

6 Friese Retailaanpak - cofinanciering provinciale subsidieregeling
Dit voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 27 januari 2020.

7 Glasvezel uitvoeringsbudget 2020
Dit voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 27 januari 2020.

Op een vraag van mevrouw Ottens (PvdA) over glasvezel voor scholen in de 
grijze gebieden, geeft wethouder Broekhuizen aan dat er scholen liggen in 
de grijze gebieden, de dorpskernen in het buitengebied. Kabelnoord gaat de 
komende maanden peilen of er voldoende behoefte is aan glasvezel per 
dorp. Als de behoefte per dorp uitkomt boven de drempel, dan krijgt dat 
dorp glasvezel. Ervan uitgegaan wordt dat dit ook geldt voor de school die 
in dat dorp staat. Als deze scholen nu al glasvezel hebben, of telt dit niet 
mee dan ontvangt de raad een bericht.

Op een vraag van de heer Eijer (FNP) om een overzicht wat wanneer en 
waar plaatsvindt, antwoordt wethouder Broekhuizen dat er binnenkort een 
raadsinformatiebrief toegezonden wordt met deze informatie. (niet genoteerd 
als toezegging omdat dit al gebeurd is)

8 Veiligheidsregio Fryslân conceptkaderbrief 2021-2024
Mevrouw De Graaf geeft namens de Veiligheidsregio een toelichting op de 
Kaderbrief 2021-2024.

Dit voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering 
van 27 januari 2020.

9 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.


